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Abstract (en)
[origin: ES8301809A1] An apparatus for grouping unitary dose containers which have polygonal collars receives such containers from a supply
magazine and directs them by a first transfer device onto mandrels on plates carried by a rotating drum. The containers are carried by the drum to
a second station where heads of a joining device join adjacent edges of collars of selected containers. Subsequently, the drum is further rotated for
carrying the joined containers to another station where a second transfer device transfers the joined containers onto a receiving device.

Abstract (fr)
L'invention concerne un appareil de groupage de récipients unitaires. Elle se rapporte à un appareil dans lequel les godets séparés d'un magasin 50
sont saisis par un plateau oscillant 56 qui, sous la commande d'une came, vient emmancher les godets sur des mandrins 34. Ceux-ci sont portés
par un tambour rotatif 18 et arrivent ensuite au-dessous de peignes 98 d'un dispositif qui soude bord à bord les collerettes de certains des godets.
Lors de la rotation ultérieure du tambour, les godets peuvent être transférés à un autre appareil. Application au groupement des pots à yaourt.
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